
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
10.10.2022 
 
Luni, 10 octombrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Solicitări din partea unităților de învățământ, după cum urmează: 
a. se aprobă solicitările unităților de învățământ, conform Anexei 1. 

 
II. Diverse: 

1. Se aprobă desemnarea Centrului de examen național de definitivat la Liceul de Arte 
„Sigismund Toduță” Deva, precum și componența Comisiei județene de organizare a 
definitivatului. 

2. Se aprobă transferul unui elev de la Colegiul Economic „Emanuil Gojdu” Hunedoara la 
Liceul de Arte „Sigismund Toduță” Deva, pe motive medicale. 

3. Se respinge transferul unui elev din clasa a IX-a de la Colegiul Economic „Hermes” 
Petroșani la Colegiul Național de Informatică „Carmen Sylva” Petroșani, deoarece nu este 
caz special și nu are medie. 

4. Se respinge transferul unui elev de la Liceul Teoretic „Traian Lalescu” Hunedoara, de la o 
specialitate la altă specialitate, deoarece nu este caz special și nu are medie. 

5. Se aprobă transferul unui elev de la Liceul Tehnologic „Grigore Moisil” Deva la Liceul de 
Arte „Sigismund Toduță” Deva, pe motive medicale. 

6. Se aprobă constituirea unei comisii la nivelul I.S.J. Hunedoara, precum și componența 
comisiei, în vederea analizării aspectelor sesizate la Școala Gimnazială Vața de Jos. 

7. Se aprobă școlarizarea la domiciliu a unui elev cu CES de la Școala Gimnazială Romos. 
8. Se aprobă amenajarea unui spațiu recreativ în curtea Școlii Gimnaziale Brănișca. 
9. Se acordă aviz pentru trimiterea documentelor pentru vizita externă ARACIP la Grădinița 

Betleem. 
10. Se aprobă plata cu ora pentru 1 inspector de management și 4 directori, în limita de ore 

stabilită în Consiliul de Administrație al I.S.J. Hunedoara. 
11. Referitor la aspectele sesizate la Școala Gimnazială Boșorod, Comisia de verificare a I.S.J. 

Hunedoara a constatat că nu a fost încălcată legislația în vigoare. 
12. În urma verificării aspectelor sesizate la Colegiul Național „Iancu de Hunedoara” 

Hunedoara, s-a decis demiterea directorului unității. 
 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 
ADMINISTRATIE  


